
 

 

BRM.0012.4.5.2024 

      Protokół nr 1/2024 

posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  Inowrocławia,  

odbytego w dniu 22 maja 2024 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, al. Ratuszowa 36. 

Czas  trwania posiedzenia 8.00 –  8.30 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Jarosław Kopeć    – Przewodniczący Komisji 

2. Jacek Bętkowski    – Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3. Damian Polak    – Członek Komisji 

4. Bartłomiej Stanisz  – Członek Komisji 

 

Na posiedzenie Komisji spóźnił się radny Patryk Kaźmierczak.  

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas posiedzenia Komisji stanowi załącznik 

nr 1 do protokołu.  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:  
1. Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia; 

2. Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich;  

3. Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzył Pan Jarosław Kopeć – Przewodniczący Komisji, który zgodnie 

z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec 

ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2023 r. 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2023 r. 

5. Wybór zastępcy przewodniczącego Komisji. 

6. Ustalenie planu pracy komisji na II półrocze 2024 r.  

7. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

8. Sprawy bieżące.  

 

Zmian do porządku obrad nie wniesiono i przystąpiono do jego realizacji.  

 

Ad 3. Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2023 r. 

  

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Przedstawiła Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2023 r.  

Raport będzie stanowiło załącznik do protokołu z sesji absolutoryjnej. 
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Pytania i dyskusja: nie było. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2023 r. 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła sprawozdanie z wykonywania budżetu Miasta Inowrocławia za 2023 rok. 

Sprawozdanie będzie stanowiło załącznik do protokołu z sesji absolutoryjnej.  

 

Pytania i dyskusja:  

 

Damian Polak – Członek  Komisji: 

Na stronie 80 projektu, w dziale gospodarka komunalna jest pozycja informacja o zakupie 

pozostałych usług. Czy w tych pozostałych usługach jest edukacja ekologiczna? Czy ona jest 

podana osobno? W projekcie jest 17 milionów a widnieją różne usługi.     

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Na chwile obecną nie posiadam tak szczegółowych informacji. Przygotuję odpowiedź i prześle 

na maila. 

 

Innych pytań nie było. 

 

Jarosław Kopeć – Przewodniczący Komisji: 

Przystępujemy zatem do głosowania. 

 

• Sprawozdanie z wykonania  budżetu Miasta Inowrocławia za 2023 r.  

 

głosowanie:   za głosowało – 3, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia                  

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli                

i Ochrony Środowiska podjęła uchwałę nr 1/2024 o pozytywnym zaopiniowaniu sprawozdania                

z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2023. 

 

• Sprawozdanie z wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury 

w Inowrocławiu za 2023 r. 

 

głosowanie:  za głosowało – 2, przeciw - 0, wstrzym. się – 2, 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z 

dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska podjęła uchwałę nr 2/2024 o pozytywnym zaopiniowaniu 

Sprawozdania  z wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury w 

Inowrocławiu za 2023 r. 

 

• Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej im. Jana 

Kasprowicza w Inowrocławiu za 2023 r. 
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głosowanie:  za głosowało – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0, 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia                  

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli               

i Ochrony Środowiska podjęła uchwałę nr 3/2024 o pozytywnym zaopiniowaniu Informacji 

o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza                        

w Inowrocławiu za 2023 r. 

• Informacja o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za 2023 r. 

 

głosowanie:  za głosowało – 3, przeciw – 0 , wstrzym. się – 1. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia                 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli                

i Ochrony Środowiska podjęła uchwałę nr 4/2024 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji                   

o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za 2023. 

 

Ad 5. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 

 

Jarosław Kopeć – Przewodniczący Komisji: 

Przewodniczący Komisji zaproponował na funkcję Zastępcy Przewodniczącego Komisji 

radnego Jacka Bętkowskiego. 

Czy radny Jacek Bętkowski  wyraża zgodę? 

 

Jacek Bętkowski- Członek Komisji: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Jarosław Kopeć – Przewodniczący Komisji: 

Czy są inne propozycje? 

 

Bartłomiej Stanisz- Członek Komisji: 

Radny zaproponował na funkcję Zastępcy Przewodniczącego Komisji radnego Damiana 

Polaka. 

 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

 

Jarosław Kopeć – Przewodniczący Komisji: 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek w sprawie powierzenia funkcji 

Zastępcy Przewodniczącego Komisji radnemu Jackowski Bętkowskiemu. 

 

głosowanie:  za głosowało – 2, przeciw – 0 , wstrzym. się – 2. 

 

Jarosław Kopeć – Przewodniczący Komisji: 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek w sprawie powierzenia funkcji 

Zastępcy Przewodniczącego Komisji radnemu Damianowi Polakowi. 

 

głosowanie:  za głosowało – 1, przeciw – 0 , wstrzym. się – 3. 

 

Stwierdzam, że Zastępcą Przewodniczącego Komisji został radny Jacek Bętkowski. 
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Ad 6. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2024 r. 

 

Jarosław Kopeć – Przewodniczący Komisji: 

Przedstawił propozycję planu pracy na II półrocze 2024 r. 

Plan pracy Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   

 

Innych propozycji nie było, w związku z powyższym przystąpiono do przegłosowania planu 

pracy. 

 

Jarosław Kopeć – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem przedstawionego planu pracy na II półrocze 2024 r.? 

 

głosowanie: za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska podjęła uchwałę nr 5/2024 o pozytywnym zaopiniowaniu planu pracy 

Komisji na II półrocze 2024 r. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia: 

Przedstawił sprawozdanie  z działalności Straży Miejskiej Inowrocławia za 2023 r. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja:  

 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia: 

Komendant zasygnalizował, że w budżecie Miasta zabezpieczone jest 100 tysięcy złotych na 

modernizację monitoringu miejskiego. Ponadto poinformował, że w ramach rewitalizacja 

miasta, Wydział Inwestycji ma zabezpieczona kwotę w  wysokości 200 tysięcy złotych na 

unowocześnienie monitoringu.     

 

Bartłomiej Stanisz – Członek  Komisji: 

Mamy 49 kamer? 

 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia: 

Tak. Posiadamy licencję na 50 kamer na terenie Miasta. Ten pakiet licencji jest co roku płatny. 

Montaż dodatkowych kamer ponad stan, powoduje zakup kolejnych licencji. Licencje 

wykupuje się w pakietach. Z uwagi na montaż dodatkowych kamer, zwłaszcza w centrum 

miasta skutkować będzie wykupem kolejnych licencji.  

 

Bartłomiej Stanisz – Członek  Komisji: 

Czy wszystkie kamery działają? 

 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia: 

Część z tych kamer nie działa, ale mamy podpisaną umowę serwisową i te awarie są na 

bieżąco usuwane.  

 

 



5 

 

 

Bartłomiej Stanisz – Członek  Komisji: 

Kto serwisuje i obsługuje monitoring? 

 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia: 

System monitoringu serwisuje firma, która wygrała przetarg. Mamy tam wyodrębnione 

pomieszczenie i tam znajduje się centrum monitoringu. Obsługą monitoringu zajmuje się 2 

pracowników.  

 

Bartłomiej Stanisz – Członek  Komisji: 

Na dzień dzisiejszy, ile działa kamer? 

 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia: 

Na chwilę obecną jest czynnych ok. 40 kamer.  

 

Bartłomiej Stanisz – Członek  Komisji: 

Czy awarie dotyczą pojedynczych kamer? Czy jest problem z danymi kamerami w danym 

miejscu, czy awarie są w różnych miejscach?  

 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia: 

Problem jest taki, że część kamer działa na tzw. „przesyle radiowym”. Jeżeli jest pogorszenie 

pogody, to wtedy są zakłócenia. Jeżeli jest taka możliwość, to staramy się podłączać kamery 

do przesyłu światłowodowego.   

 

Bartłomiej Stanisz – Członek  Komisji: 

Jeżeli mają państwo zainwestować w nowe kamery to powinny być z nośnikiem, który 

zapisuje wewnętrznie, aby móc odtworzyć co było wcześniej. 

 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia: 

Możemy w specyfikacji w ramach przetargu takie zastrzeżenia uwzględnić. To co spływa z 

kamer jest archiwizowane 30 dni.   

 

Bartłomiej Stanisz – Członek  Komisji: 

W momencie kiedy mamy zakłócenie sygnału, już zapisu nie mamy.     

 

Jarosław Kopeć – Przewodniczący Komisji: 

Nie ma przesyłu, ale jest zapis w samej kamerze w jej wewnętrznej pamięci.   

 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia: 

Warto w takie kamery zainwestować.  

   

Damian Polak – Członek  Komisji: 

My jako Miasto, przekazujemy środki na dodatkowe patrole. Czy Policja przedstawia 

sprawozdanie? 

 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia: 

My robimy analizę z  środków przeznaczonych na dodatkowe patrole. Jest to tematem 

odrębnego posiedzenia Komisji.    
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Jacek Bętkowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Radny podziękował Komendantowi za dotychczasową współpracę w sprawie zwalczania 

wykroczeń w zakresie podrzucania odpadów. Jednocześnie zapytał Komendanta, czy 

wnioskował o zwiększenie puli o te 16 kamer?  

 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia: 

Rozmawiałem z Naczelnikiem Wydziału Inwestycji. Jeżeli nastąpi realizacja projektu 

rewitalizacji centrum Miasta, to wtedy wystąpimy do tej firmy o kolejne licencje w centrum 

Miasta.     

 

Jacek Bętkowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Nie skupiajmy się tylko na centrum, kamery potrzebne są w różnych miejscach np. Wojska 

Polskiego przy budynkach socjalnych. Jesteśmy również w trakcie ustalania, kto bez zgody 

postawił  pojemniki w pasie drogowym.  

 

Damian Polak – Członek  Komisji: 

O jakie pojemniki chodzi?  

 

Jacek Bętkowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Te pojemniki na ubrania. Jest kilka takich miejsc. Jesteśmy w trakcie ustalania.  

 

Innych pytań nie było. 

 

Jarosław Kopeć – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem przedstawionego sprawozdania 

 

głosowanie: za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091),, Komisja Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa 

Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła uchwałę nr 6/2024 o pozytywnym zaopiniowaniu 

sprawozdania z działalności Straży Miejskiej Inowrocławia za rok 2023. 

 

Ad 8. Sprawy bieżące. 

 

Nie było.    

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji.  

 

               

    Przewodniczący Komisji 

 

/-/Jarosław Kopeć 

 

 

  
Protokółowała:  

 /-/Agnieszka Bardzińska 


